

توكيل للتصويت في اجتماع الجمعية العامة غير العادية لـ شركة الإثمار القابضة ش.م.ب. ("الشركة")

أنا الموقع أدناه، _____، بصفتي مساهماً في الشركة، أعين بموجب هذا التوكيل _____، حامل الهوية / الجواز رقم _____، وكيلًا ونائباً عني ("الوكيل") في حضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية (ويشار إليه فيما بعد بـ "الاجتماع"). تقرر عقد الاجتماع في يوم الثلاثاء الموافق 28 مايو 2024م، بدءاً من الساعة 1:30 ظهراً في قاعة نوبل للاجتماعات، فندق وستين ستي سنتر البحرين، صاحبة السيف، مملكة البحرين.

في حالة عدم اكتمال النصاب للاجتماع، سوف يعقد اجتماع ثانٍ يوم الأربعاء الموافق 29 مايو 2024م، في نفس المكان والتوقيت. وفي حالة عدم اكتمال النصاب في الاجتماع الثاني، سوف يعقد اجتماع ثالث في يوم الخميس الموافق 30 مايو 2024م، في نفس المكان والتوقيت.

كما أفوض الوكيل المذكور في التصويت نيابةً عني فيما يتعلق بالقرارات التالية:

امتنع	لا	نعم	جدول اجتماع الجمعية العامة غير العادية
			1. استلام محضر اجتماع الجمعية العامة غير العادية للشركة المنعقد بتاريخ 4 يونيو 2023م والتصديق عليه.
			2. المناقشة والموافقة، بعد الحصول على الموافقات الرقابية، على مقترح عملية بيع ونقل عدد من الأصول (حوالي 695 مليون دولار أمريكي إلى 715 مليون دولار أمريكي) والالتزامات (حوالي 665 مليون دولار أمريكي إلى 695 مليون دولار أمريكي) الخاصة بالشركة، وبنك الإثمار ش.م.ب. (مقفلة) وشركة آي بي كابيتال ش.م.ب. (مقفلة) (ويشار إليهم مجتمعين بـ "الإثمار")، والتي سوف تحتسب على أساس قيمتها كما في 31 مارس 2024م، إلى: (1) مجموعة جي إف إنش المالية ش.م.ب. أو أي من شركاتها التابعة أو مرشحيها ("جي إف إنش")؛ و/أو (2) أي كيان آخر كما يتم الاتفاق عليه مع جي إف إنش ("الصفقة").
			3. تفويض مجلس الإدارة (وأي شخص يخوله مجلس الإدارة) بالتفاوض والاتفاق بشكل نهائي على هيكل وشروط الصفقة، والتوقيع على مستندات الصفقة واتخاذ كافة الإجراءات والخطوات اللازمة لتفعيل وتنفيذ الصفقة والقرارات التي تمت الموافقة عليها في الاجتماع نيابةً عن الشركة.

	اسم المساهم:
	رقم الهوية / السجل التجاري:
	عدد الاسهم:
	النسبة:
	التوقيع:
	التاريخ:

ملاحظات:

- (a) لكل مساهم – أيا كان عدد الأسهم التي يملكها – حق حضور الاجتماع، ويكون له عدد من الأصوات يساوي عدد الأسهم التي يملكها في الشركة، ويقع باطلاً كل شرط أو قرار يخالف ذلك (المادة 203 من قانون الشركات التجارية).
- (b) يجوز لأي مساهم أن يعين وكيل للحضور نيابةً عنه، على أن يكون الوكيل من غير رئيس وأعضاء مجلس الإدارة وموظفي الشركة، ولا يخل ذلك بحق التوكيل للأقارب من الدرجة الأولى. ويكون ذلك بمقتضى توكيل خاص ثابت بالكتابة تعده الشركة لهذا الغرض. ويمثل المساهمين ناقصي الأهلية وفاقديها في الحضور النائبون عنهم قانونياً (المادة 203 من قانون الشركات التجارية).
- (c) يتعين على المساهمين الكرام الذين يعتزمون تعيين وكيل لتمثيلهم في الاجتماع تقديم استمارة الإنابة إلى السادة/ شركة كفين تكنولوجيز (البحرين) ذ.م.م. ("كفين تكنولوجيز") (على bahrain.helpdesk@kfintech.com)، وذلك قبل موعد الاجتماع بأربع وعشرون (24) ساعة على الأقل (المادة 203 من قانون الشركات التجارية). يمكن الحصول على استمارة الإنابة إلكترونياً من الموقع الإلكتروني للشركة www.ithmaarholding.com أو من الموقع الإلكتروني لبورصة البحرين أو الموقع الإلكتروني لسوق دبي المالي.
- (d) في حال وجود أية استفسارات، يرجى عدم التردد في التواصل مع السادة/ علاقات المستثمرين، على هاتف رقم 17585094 أو على البريد الإلكتروني IR@ithmaarholding.com.

PROXY TO ATTEND THE EXTRAORDINARY GENERAL MEETING OF ITHMAAR HOLDING B.S.C. (THE "COMPANY")

I, _____ the undersigned, being a shareholder of the Company, do hereby appoint _____, holder of ID / Passport No. _____ (the "**Appointed Proxy**") to represent and vote on my behalf at the Company's Extraordinary General Meeting (the "**Meeting**"). The Meeting will be held on Tuesday, 28 May 2024, commencing at 1:30 pm at Noble Meeting Room, The Westin City Centre Bahrain Hotel, Seef District, Kingdom of Bahrain.

In the event that the quorum for the Meeting is not achieved, a second Meeting will be held on Wednesday, 29 May 2024 at the same time and in the same venue. In the event that the quorum for the second Meeting is not achieved, a third Meeting will be held on Thursday, 30 May 2024 at the same time and in the same venue.

The Appointed Proxy is authorized to vote on my behalf with respect to the following:

Agenda of the Extraordinary General Meeting	Yes	No	Abstain
1. To receive and approve the minutes of the Extraordinary General Meeting of the Company held on 4 June 2023.			
2. To discuss and approve, subject to obtaining regulatory approvals, the proposed sale and transfer of certain assets (approximately USD 695 million to USD 715 million) and liabilities (approximately USD 665 million to USD 695 million) of the Company, Ithmaar Bank B.S.C. (Closed) and IB Capital B.S.C. (Closed) (together " Ithmaar "), to be calculated on the basis of their value as of 31 March 2024, to: (i) GFH Financial Group B.S.C. or any of its subsidiaries or nominees (" GFH "); and/or (ii) any other entity as may be agreed upon with GFH (the " Transaction ").			
3. To authorize the Board of Directors (and any delegate of the Board of Directors) to negotiate and finalize the structure and terms of the Transaction, sign the Transaction documents and take all necessary actions and steps to give effect and execute the Transaction and resolutions passed in the Meeting on behalf of the Company.			

Name of Shareholder:	
ID / Commercial Registration No.:	
Number of Shares:	
Percentage:	
Signature:	
Date:	

Notes:

- (a) Each Shareholder, regardless of the number of the shares they own, shall have the right to attend the Meeting, and shall have a number of votes equal to the number of shares they own in the Company. Any provision or decision to the contrary shall be null and void (Article 203 of the BCCL).
- (b) Any Shareholder may appoint a proxy to attend the Meeting on their behalf, provided that the proxy holder shall not be the Chairman of the Board of Directors, a Director serving on the Board of Directors or an employee of the Company. However, this shall not prejudice the right to delegate a first-degree relative. This shall be by virtue of a special proxy evidenced in writing designated for this purpose by the Company. Legal representatives of Shareholders lacking capacity or under legal incapacity shall represent them in the Meeting (Article 203 of the BCCL).
- (c) Shareholders intending to appoint a proxy to represent them at the Meeting are requested to present the proxy form to KFin Technologies (Bahrain) W.L.L. (“**KFin Technologies**”) (on bahrain.helpdesk@kfintech.com) no later than 24 hours prior to the time of the Meeting (Article 203 of the BCCL). Proxy forms may be obtained electronically from the Company’s website www.ithmaarholding.com, Bahrain Bourse website or Dubai Financial Market website.
- (d) For any inquiries, please do not hesitate to contact ‘Investor Relations’ on 17585094 or at IR@ithmaarholding.com.